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Jegyziikiinyv

KeszUlt: a 2002. december 9-en megtartott kozmeghallgatAsr61

Jelen vannak: Botta Zsoltne, Citka Janos, Farkas Janos, Farkas Jeno, Farkas Istvanne, Fabian
Janosne, Kunsagi Laszl6, Milichovszkine Szalai Ilona, Rlicz J6zsef, Toman
J6zsefkepvisel6k, Marki Ferenc jegyzo,
a lakossag reszerol: 80 to.

Napirend:
1.1 Kozsegpolitikai feladatok 2002. evi teljesitesenek erteke!ese, 2003. evi

celkitiizesek ismertetese.
Eload6: Farkas Janos polgarmester

Farkas Janos polgarmester lidvozolte a megjelenteket, majd ismertette a napirendben foglalt I.
Napirendkent feltiintetett e10terjesztest (mellekelve).

HoZZlisz6lasok:

Pilat Janos - koszonetet fejezi ki az iinkormanyzatnak 2002. evi munkajat, koszoni a
nyugdijas klubnak adott tamogamst.
GratulaI Farkas Jeno kepvisel6 cikkehez, amelyet a Kisbir6 okt6beri szamaban jelentetett
meg. Tudomasul kell venniink, hogy a falu egysege viszi el6re a fejl6dest. Sajnos az elmUit
id6szakban keltett zavarok, a falu ketteszakitAsara iranyul6 kezdemenyezesek j6 mptalajra
hullottak. A maskepp gondolkod6knak is meg kell erteni, hogy egyiitt kell dolgozni nem
megosztottan.
Velemenye szerint az onkormanyzat nem paIyazott eleget, keyes volt a benytijtott paIyazat.
Lakasokat kellene a fiataloknak epiteni, akik igy j6 esellyel indulhatnanak neki az eletnek,
kedvezmenyeket, tamogamsokat kellene adni lakasuk megteremtesehez.
Az uj epitesi te1eken epiilo hazak kozott keyes a he1yi fiatal.
A fasitAshoz elmondja, hogy inkabb egy fat iiltessiink, de annak legyen erteke.
Az idos tordasiak neveben keri, sot koveteli, hogy az onkormanyzat szervezze meg az
egeszsegiigyi ellenorzesek laborat6riumi vizsgaIatlinak megkonnyiteset. Ezt kello szervezessel
egy-ket even bellil meg lehet oldani.
A falu mUzeuma milAr regen szerepel a tervek kozott, bar most ez a jllv6 evi terveknel nem
hangzott el. Javasolja, ne a milvelodesi haz padlasat rendezziik be e celra, hanem tarsadalmi
munkaval, tlirsadalmi llsszefogassal epitsiink emlekhazat, mUzeumot. Berendezesehez meg
nagyon sok anyag talaIhat6 a faluban. Ne vessziik ezt is e1, mint a "Csupor gyiijtemenyt"!
Tudomasa szerint az onkormanyzati iilesek nyilvanosak, de ha nem tudnak az emberek
eljonni, irjunk errol a helyi ujsagban, kapjon az iiles meg nagyobb nyilvanossagot.
A kepviselok nem gondolkodtak fogad6 6rak bevezeteseben?

Derecskei Janos -gratulaI a fiiggetlen szinekben indul6 es megvaIasztott kepvise1oknek.
Javasolja, hogy a helyi ujsag je1enjen meg havonta, szerkesztosege bOviiljon ki, szinesedjen
tovabb a tarta1ma, a formaja. A gyakoribb megje1ent azert tartana jobbnak a jelenleginel, mert
vannak olyan hirek, velemenyek, amelyek nem tUrnek halasztast.
Van e elkepze1es az augusztus 20-i falunap mas formaban val6 rendezesere?
Egyet ert a falumUzeum valamilyen formaeban val6 megval6simsaban.
Meggyozodese, hogy a falu fejl6deset mindig a maskepp gondolkod6k vittek elore.



Puskas Geza - a Szabadsag liti nagykanyar regi litszakasza rruir nagyon tonkre ment, a
vizelvezetese megoldatlan, igy az ottani lakasok megkozelitese is nagyon koriilmenyes.

Pat6 Ferenc - Bosnyakhoz a nagyaut6k es lithengerek a pincejen keresztill jlirnak.
Sok kutya van az utcara eresztve.

Palotlis Janos - a Gesztenyes liton foly6 kozlekedes rruir kesz veszedelem. A sebesseg
csokkenteset szabalyoz6 tablakat nem tartjak be. Sziikseg volna "fekv6rendilr" kiepitesere, es
sziikseg volna a kozvilagitlis kiepit6sere is, amely az lij utcllkban levil kozvilagftlist kotne
ossze.

Kiss Laszl6 - javasolja a Kerek vendeglilt az AFESZ-till atvenni es azt iizemeltesse az
onkormanyzat a falu hasznara.

Erdelyi Gabor a Kisbir6ban megjelent cikket val6ban ki kellene beszelni magunkb61. A ket
ellentetes oldal elmondhatja velemenyet, de egyetert azzal, hogy ne itt a falugyillesen tegyilk
azt. Bizik abban, hogy a nezetelteresek tisztlizasa el6bbre viszi az eletet.
A falu ket vegen lassit6 kanyarok epiteset szorgalmazza.

Vass Arpad nagyon rossz a KIG lit burkolata, valamit tenni kellene a javitlisa erdekeben. A
falu kozvilagitlisa szamszeriileg megfelelilnek llitszik ugyan, de a lampak fenyereje
kfvlinnival6t hagy maga utlin.
A kornyeken lak6k erzik a szennyviztisztit6 szagat neha. Mi ennek az oka?

Turda Sandor - a Koztlirsaslig lit es a Pet6fi lit csatlakoZlisaban a Stop tabla olvashatatlan,
cserelni kellene.
Javasolja, ne adja ki az onkormanyzat a falu kozpontjaban lev6 parkol6t piacol6 lirusoknak.
A rendorseg korzeti megbizottja maskor vegyen reszt a kozmeghallgatasokon.

Bottline BoriiczffV Erzsebet elmondja, hogy a falu fasitlisliban szakemberek miikodtek
kozre. A fllkat jol iiltettek el, de azok apolasat folyamatosan kell vegezni. Az elmlilt evek
aszlilyos idojlirlisa nem segftette a fllk novekedeset, eredeset. Sok viz kell ahhoz, hogy a fllk
eredese es fej IOdese biztositott legyen. Az onkormanyzat emberei igyekeztek egyeb feladatai
mellett a fllk locsolasara is, de vegill nehany fa csak nem eredt meg.
A Rak6czi lit 32 szlimli hliz el6tti villanyoszlopok dillese fokoz6dik. Ken a sz11kseges
intezkedeseket.

Kovi J6zsef - oriil annak, hogy azt a testilletet latja, bizik benniik. Bfzik abban, hogy a falu
fejlildesi toretleniil folytat6dik, es a mashogy gondolkodik is tudomlisul veszik a tobbseg
akaratat, tehetsegilkkel es tevekeny kozremiikodesiikkel segiteni fogjllk a falu fejl6deset.
Komoly munka folyt ebben az evben is a falu rendjere, tisztasagara vonatkoz6an, ami ajegyz6
munkajat dicsen. Ha ez igy folytat6dik, sok gondunk nem lehet.
Sok sikert kivan a testiiletnek a kovetkezo feladataihoz, a falu fejlesztesehez, iranyftasahoz.

Farkas Janos polgarmester vlilaszaban a felvetett kerdeseket megvlilaszolta es elmondta:
- koszoni a dicseretet, velemenyeket es a felvetett feladatok sorat. A felvetesekb61
meglillapithato, hogy a jelenlev6k alapvet6en eiegedettek az onkormanyzat munkajaval,
terveivel. Szeretnenk meg tobbet megval6sitani, de meg kell erteni, hogy a feladatok
megvalositasa a penziigyf lehetilsegek filggvenye.



- a hibak kijavitAsara a sziikseges intezkedeseket megtessziik, a megval6sitand6 feladatok
k6ze az arra erdemeset felvessziik es a penziigyi lehetosegeknek megfeleloen, igyeksziink
azokat megval6sitani. A Iegtobben felvetett kerdesek kibontAslira az t'ijsagunk hasabjain
visszatt\riink.

T6bb hozzasz61as nem volt a polgarmester megkoszonte az aktiv reszveteIt, a
k6zmeghaIIgatAst befejezettnek nyilvlinitotta.

Kmf

'~".-- t
+O~ >

Farkas J' s
polgarmester


